
Hei! Jeg heter Ida Børve Smith, er 23 år gammel og ønsker å stille til kvinnelig 

representant i fakultetsstyret på LANDSAM. Her på NMBU studerer jeg 

landskapsarkitektur hvor jeg startet høsten 2018. Før dette har jeg tatt et 

årstudium i geografi ved NTNU, reist og jobbet i både Norge og Kina.  

Grunnen til at jeg stiller til fakultetsstyret er at det høres ut som et spennende verv 

der jeg kan bidra til å påvirke fakultetet i studentenes favør. Som representant i 

studenttinget for LANDSAM og frivillig i lyskommitéen på samfunnet har jeg 

allerede et godt innblikk i hvordan både det sosiale og det faglige fungerer her på 

NMBU. I studenttinget har jeg fått gjennomslag for trygg passasje over Kirkeveien (mellom 

barnehagen og Akropolis) og jobber nå for tiden med andre saker jeg håper kommer til å ha 

påvirkning på NMBU.  

Jeg ønsker å ta dette engasjementet videre til fakultetsstyret i håp om at jeg kan fortsette å snakke 

studentenes sak der.  

 

Godt valg, 

Ida Børve Smith 

 


